香 港 觀 鳥 會 有限公司
認可公共性質慈善機構
會址：香港九龍彌敦道480號鴻寶商業大廈14樓
網頁：www.hkbws.org.hk    電郵：hkbws@hkbws.org.hk

2011 年 續 會 表 格 （機構會員）
各位會員：

謝謝 貴機構的支持，本會現已接受2011年的續會申請，請填妥下列續會表格連同會費寄回本會。為省卻每年續會的麻煩，你可以一次過續會 5 年，每年費用依 2011 年會費計算。請以劃線支票繳付會費，支票抬頭為『香港觀鳥會有限公司』(註：居住香港以外的會員，請使用香港本地銀行支票或港元匯票)，或將款項轉入本會中國銀行(香港)帳號: 012-878-1-076439-9，並將支票或轉帳單據（請勿郵寄現金）聯同續會表格寄回 香港九龍彌敦道480號鴻寶商業大廈14樓。謝謝！ 
 香港觀鳥會義務司庫周智良謹啟

	請填上最新機構資料: (* 刪除不適用的項目)
機構名稱：   
　　　　 會員號碼：
  
通訊地址 (請用正楷英文填寫)：

聯絡人姓名：                                先生／女士／博士(             　　　                        )　職銜：
     

(中文姓名)                                                                         (英文姓名)
聯絡電話：　　　　　                    傳真：                                          電郵：                                                                      


	
	

	現付上 2011年 ／ 2011 至 2015 年*  會費、會員通訊附加費及捐款共港幣 $ 


	負責人姓名:                                                      簽署：
        日期：



注意事項：
1. 會員會籍由每年的一月一日起生效至同年的十二月三十一日止，無論貴機構於何時申請入會。 

2. 申請機構負責人在本表格簽署後，即同意豁免本會於各項活動中如發生意外或不幸事故時對有關人士的責任。
3. 申請人提交的個人及機構資料將會絕對保密，只供本會內部使用。
4. 通訊地址：香港九龍彌敦道480號鴻寶商業大廈14樓。
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
（請在適當位置加上 ( 號）
	會員類別
	會費 (港幣)
	備註
	可收取刊物:

	
	2011
	2011 – 2015
(共 5 年)
	
	會員通訊
	香港鳥類年報

	團體會員
	 FORMCHECKBOX 
   $470
	 FORMCHECKBOX 

$2,350
	註冊公司或團體
	有
	有


	欲收取之

會員通訊版本
	任擇一項
	任擇一項

	
	 FORMCHECKBOX 
 印刷版
	 FORMCHECKBOX 
 全中文版
	 FORMCHECKBOX 
 全中文加全英文版 
(印刷版：1 年會籍加收 港幣 $80，5 年會籍加收港幣 $400)    
  
(電子版：1 年會籍加收 港幣 $20，5 年會籍加收港幣 $100)                

	
	 FORMCHECKBOX 
 電子版
	 FORMCHECKBOX 
 全英文版
	


捐款予香港觀鳥會有限公司 港幣 $                              捐款予香港觀鳥會有限公司中國自然保育基金 港幣$ 　　　　   
 　　                          
費用可以支票 (抬頭「香港觀鳥會有限公司」) 寄交或直接到本會繳交；捐款港幣$100或以上可獲扣稅。

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~

貴機構亦可以信用卡繳交會費，惟需額外繳付 5% 作為給世界自然(香港)基金會的手續費。 



 
信用卡類別：    Error! Bookmark not defined.( American Express      Error! Bookmark not defined.( Diners Club        Error! Bookmark not defined.( Master Card         Error! Bookmark not defined.( VISA

香港觀鳥會有限公司會費、捐款及 5% 手續費（世界自然(香港)基金會收取） 合共：港幣$

信用卡號碼：
 持卡人姓名：

信用卡到期日(最少尚有三個月有效期)：
 持卡人簽署：
 日期：

THE HONG KONG BIRD WATCHING SOCIETY LIMITED

Approved Charitable Institution of a Public Character

14/F., Ruby Commercial Building, 480 Nathan Road, Kowloon, Hong Kong
  Website: www.hkbws.org.hk    E-mail: hkbws@hkbws.org.hk

2011 MEMBERSHIP RENEWAL FORM (Corporate Member)
Dear Member, 













Thank you for your support. The membership renewal application for 2011 is now ready. The current rates are attached below. To save the trouble of making renewals every year, you may renew your subscription for the coming 5 years at the 2011 rates.  Cheques or remittance shall be payable to The Hong Kong Bird Watching Society Limited. Direct credit shall be made to Bank of China (Hong Kong)  Account Number: 012-878-1-076439-9 (Applicants residing outside Hong Kong please use a cheque drawn on a Hong Kong based bank or a HK$ bank draft).  Please return this form together with your cheque or payment advice to the address in the letterhead above.  
Yours sincerely,

Ada Chow, Hon. Treasurer
 
Name of Corporate/Organization: 
    Membership No.:

Name  of Contact Person:                                                                                   E-mail Address: 

                                                        

Address: 

Tel. No.:                        

 Fax No.: 

                             

   Date: 
 


Signature: 
 




Please note that:

1. The membership year begins on 1st January and ends on 31st December in any one year no matter when you join the society.
2. By signing this form, the applicant or the parent/guardian of a child under 18 absolves the Society from any responsibility in the case of accident or mishap in outings.

3. Personal data provided will be kept in confidence and will be used by the Society for administrative purposes only.
4. Please send application to: 14/F., Ruby Commercial Building, 480 Nathan Road, Kowloon, Hong Kong
Membership Subscription: ( Please tick where appropriate and use one form for each person.  *delete where not applicable )
	Type of Membership
	Subscription Fees in HK$
	Notes

	
	2011
	2011 – 2015 (5 years)
	


	Corporate Member
	 FORMCHECKBOX 

$470
	 FORMCHECKBOX 

$2,350
	Corporate entity or registered organization 


	Types of Bulletin
	Please ( one
	Please ( one

	
	 FORMCHECKBOX 
 Printed version
 FORMCHECKBOX 
 Digital version
	 FORMCHECKBOX 
 English version
 FORMCHECKBOX 
 Chinese version
	 FORMCHECKBOX 
 English & Chinese 
      (Printed version surcharge: HK$80 for 1 year, HK$400 for 5 years)
        (Digital version surcharge: HK$20 for 1 year, HK$100 for 5 years)                   


Donation to the Society: HK$             
 
Donation to the Society’s China Conservation Fund: HK$

              

(Donation of or above HK$ 100 is tax deductible)

We enclose our  FORMCHECKBOX 
2011 /  FORMCHECKBOX 
2011-2015 Subscription plus surcharge and donation for a Total of HK$ 


         
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
You may also use credit card to pay the subscription but an extra 5% has to be added to the total to cover WWF Hong Kong’s handling fee. Please complete the form below and send it to the address in the letterhead above.
Application for Payment by Credit Card

Payment by credit card:    Error! Bookmark not defined.( American Express      Error! Bookmark not defined.( Diners Club        Error! Bookmark not defined.( Master Card         Error! Bookmark not defined.( VISA
Membership Subscription for The Hong Kong Bird Watching Society Limited + Donation + 5 % handling fee (for WWF Hong Kong):
HK$
                                             .

Credit Card No.:
                                                           Name of Cardholder:
                                                                                                  .

Card expiry date (Valid for at least 3 months):
                    Cardholder Signature:
                                    Date:
                 .
 本會專用：





 Office use only:





申請以信用卡繳交香港觀鳥會有限公司會員費用及捐款








